
 
 
 

NOTICE TO ALL ONTARIO WORKS PARTICIPANTS 
 

Please be advised that the Government of Ontario has announced during its 
latest budget the removal of the Community Start-Up and Maintenance Benefit 
from social assistance. 
 
The cancellation of this benefit is effective January 1, 2013.  
 
The Manitoulin-Sudbury District Services Board will accept and review all 
CSUMB request up to December 31, 2012. 
 
All requests received on or after January 1, 2013 will be denied. 
 
The Manitoulin-Sudbury District Services Board recognized the impact this will 
have on all recipients and encourages every Ontario Works participants to 
discuss individual concerns with their Case Manager.  
 

NOTE: A TITRE DE RENSEIGNMENTS 
 

Soyez avisé que le Gouvernement de l’Ontario a annoncé durant son dernier 
budget, l’élimination de la Prestation pour l’établissement d’un nouveau domicile 
et le maintien dans la collectivité. 
 
L’élimination de cette prestation rentrera en vigueur le 1er janvier 2013. 
 
Le Conseil des Services du District de Manitoulin-Sudbury acceptera des 
demandes pour cette prestation jusqu’au 31 décembre 2012. 
 
Toutes demandes reçu le 1er Janvier 2013 ou après ne seront pas admissibles. 
 
Le Conseil des Services du District de Manitoulin-Sudbury, reconnait 
l’importance et l’impact porté aux récipiendaires du programme Ontario au 
Travail concernant ce changement. Nous encourageons tous les individus à 
discuter de leurs inquiétudes avec leur gestionnaire de cas. 


